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Zápis z jednání 
Rady ČJF 
č. 2/2024 

Den konání 23. dubna 2024 

Místo konání  Sekretariát ČJF, Na Radosti 184/59, Zličín 

Čas od: 10.30 do: 17.40  

 

Přítomnost členů VV Radek Rouč (RR) ANO 

Ing. Josef Balaštík (JB) ANO 

Václav Drbal (VD) ANO 

Zdeněk Hruška (ZH) ANO 

Ing. Markéta Kvapilová 
(MK) 

ANO 

Ondřej Pospíšil (OP) ANO 

Ing. Eva Mentlíková (EM) ANO 

Ing. Eva Pařenicová (EP) ANO – odchod 17:10 

Alekos Pejos (AP) ANO 

Mgr. Lenka Sekaninová 
(LS) 

ANO 

Markéta Čechová (MČ) ANO – odchod 16:15 

Ing. Radovan Šalek (RD) ANO 

Ing. Marcela Šímová (MŠ) ANO 

Přítomnost hostů Jiří Kunát (JK) ANO – odchod 16:15 

Mgr. Ondřej Novák (ON) NE 

Ing. Vladimíra 
Pospíšilová 
(VP) 

ANO 

Mgr. Bc. Marek Holub 
(MH) 

ANO 

Ing. Petr Kuklík (GS) ANO 

Ing. Olga Plachá (KRK) ANO – odchod 12:00 
 

Irena Hůlková (IH) ANO 

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu Rady ČJF (příloha č. 1.1.1) 

2. Kontrola plnění úkolů z Rady ČJF – ze dne 6. 12. 2023 (příloha č. 2.1.1) 

3. Informace o činnosti členů VV ČJF - Diskuze k aktuálním tématům 

4. Návrh rozpočtu oblastí 2024 

5. Různé 

 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1.1. Schválení programu Rady ČJF (příloha č. 1.1.1) 

Usnesení 
č. 
1.1/02/24 

Rada ČJF schvaluje program zasedání. 

hlasování Pro:11 Proti:0 Zdržel se:2 

2.1. Kontrola plnění úkolů z Rady ČJF – ze dne 9. 1. 2024 (příloha č. 2.1.1) 

Usnesení 
č. 
2.1/02/24 

Úkol z 1. zasedání - Rada ČJF pověřuje prezidenta k připojení se k petici pro 
záchranu hřebčína Napajedla. – Úkol splněn. 
Dále bez úkolů. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 



2 

 

 

hlasování Pro: Proti:0 Zdržel se:0 

3.3.  Úprava Stanov ČJF 

Usnesení 
č. 
3.3/02/24 

RR informuje, že převzal vedení pracovní skupiny na úpravu Stanov ČJF a 
prezentuje aktuální stav a plánované další setkání. Zmiňuje potřebu projednat 
navržené úpravy Stanov všemi oblastmi ČJF a předložit následně Konferenci 
ČJF již variantu, na které bude kolektivní shoda.   
Rada ČJF bere informace na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

3.4.  Čerpání rozpočtů oblastí  

Usnesení 
č. 
3.4/02/24 

VP prezentuje čerpání oblastních rozpočtů v roce 2024. Dále informuje o 

aktuálně přidělené dotaci v rámci výzvy PSS2024. Datace jsou v součtu nižší o 

385tis oproti roku 2023. 

 Rada ČJF bere informace na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

3.5.  OCM 2023  

Usnesení 
č. 
3.5/02/24 

EM informuje o vytvoření jasných podmínek pořádán OCM a to předně v 
odsouhlaseném formátu realizace soustředění. Informuje o stavu aktuálních 
realizací v oblastech a prosí o dodržování stanovených podmínek.  
Předsedové oblastí debatují o specifikách jednotlivých oblastí a prezentuji 
svoje zkušenosti s pořádáním OCM. 
Rada ČJF bere informace na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

3.6.  Vzdělávání ČJF 

Usnesení 
č. 
3.6/02/24 

EM informuje o realizaci již dvou školení Hobby jezdeckého minima a zmiňuje 
velmi pozitivní odezvu účastníků. IH dále prezentuje svou zkušenost s realizací 
proběhlé zkoušky HJM v Kovárech. EM vysvětluje realizaci zkoušek HJM 
v praxi v jednotlivých oblastech. 
Předsedové oblastí diskutují k tématu HJM a Hobby licence, uvádějí své 
praktické zkušenosti a své podněty k zavedení a následného fungování v praxi. 
OP, VD v rámci debaty upozorňují na možné negativní dopady zavedení 
zkoušek do praxe. A zpochybňují přínos zavedení HJM pro jezdecký sport. 
RR konstatuje platnost Hobby licence od 1.1.2025. 
Rada ČJF bere informace na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

3.7.  Oblastní sekretáři 

Usnesení 
č. 
3.7/02/24 

GS Informuje o přípravě metodiky agend oblastních sekretářů ČJF a systém 
doškolování. 
Rada ČJF bere informace na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

3.8. Rozhodnutí dle 10.2.7. Stanov ČJF  - Odměna členů VV ČJF 

Usnesení 
č. 

RR informuje Radu o objemu prací, které realizují někteří členové VV a jiných 
orgánů nad rámec běžných agend.  A navrhuje projednání jednorázových 

3.1.  Sportovní sezóna 2024 
3.1/02/24 JK prezentuje kalendář akcí pro sezónu 2024. 

GS prezentuje novou službu sekretariátu „mediální servis“ ČJF, má za cíl popularizaci  
jezdeckých závodů v ČR. 
Rada ČJF bere informace na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

3.2.  OH a POH Paříž 2024 

Usnesení 
č. 3.2/02/24 

LS prezentuje aktuální stav získaných kvót pro účast na OH a POH 2024. 

Popisuje aktuální stav všech jezdců na long listu a další postup na cestě do 

Paříže. 

Rada ČJF bere informace na vědomí. 
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3.8/02/24 odměn v individuálních případech, které by Rada následně projednala 
s odkazem na patřičný článek Stanov ČJF. 
Rada ČJF bere informaci na vědomí. 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 

4.  Různé: Podněty oblastí (KHO, SČO, VČO) 

Usnesení 
č. 
4.4/02/24 

Diskuse k podnětům oblastí: 
 

- Dokument vzdělávání: MK upozorňuje na provedené změny ve 
schváleném Dokumentu vzdělávání po zveřejnění. Změny byly 
provedeny v již schváleném Dokumentu bez vyznačení, že se jedná o 
revizi. Rada informuje o nutnosti evidovat a vyznačit jednotlivé úpravy 
dokumentů ČJF, a to formou revizí. EM žádá oblasti o zaslání 
připomínek k aktuálnímu Dokumentu vzdělávání, a to v termínu do 
konce záři 2024. 

- PJS 2024: MK poukazuje na průběh doškolování školitelů a rozhodčích 
v únoru, tedy ještě před zveřejněním schválených PJS. Některé 
informace (hlavně ohledně hobby závodů a jezdeckých ukázek) byly na 
školení podávány mylně. Rada ČJF zmiňuje nutnost do vydaných 
pravidel nezasahovat, případně každou změnu uvádět formou revizí a 
patřičně komunikovat. MK žádá o vytvoření jednotného návodu pro 
vyhodnocování sloučených soutěží (SB).  

- Školitelé – MK popisuje situaci ohledně odebrání funkce školitelů 
v oblasti. Rada diskutuje problematiku školitelů, kompetencí oblasti a 
příslušné komise disciplíny. MK žádá o schválení pana Hupky, jako 
školitele. VČO a SČO podá své žádosti k projednání VV ČJF. 

- Sazebník ČJF 1.3 Základní čl. příspěvek zaplacený od 1.3. – KHO 
navrhuje zrušení výše tohoto poplatku u dětí a uvedení navýšení po 
termínu na 100% stanoveného. VV ČJF prověří stav a následně sjedná 
nápravu. 

- Metodika půjčování parkurových setů. GS informuje o metodice 
zápůjčky a jak je komunikováno členům ČJF. 

- Poplatek Sazebníku 9.13 Podpora sportu – VD konstatuje usnesení 
oblastního výboru SČO s žádostí o zrušení tohoto poplatku. VD se 
dotazuje na záměr využití tohoto poplatku. RR sděluje potřebu podpory 
regionálního sportu, kdy pro letošní rok byl navýšen rozpočet oblastí o 
3mio korun. Informuje, že rozpočet ČJF je vyrovnaný, tedy co je 
v daném roce na příjmové straně, je vydáno na chod federace a 
primárně podporu jezdeckého sportu. VP prezentuje zaslané návrhy 
oblastí (SČO, SMO). RR uvádí, že prezentace alokace na podporu 
sportu bude zaslána všem předsedům oblastí. 

- ČJF s.r.o – dotaz KVO na přínos pro ČJF. GS konstatuje, že se jedná 
primárně o nástroj svazu ve vztahu k realizaci marketingových plnění 
federace. 

- VP dále sděluje informaci o výsledku hospodaření roku 2023 ve výši 
zisku cca 3 500 tis. Kč. 

 
 
Rada ČJF schvaluje zápis 2. zasedání Rady ČJF (Pro 10 /Proti 0/Zdržel se 
1)  

 
 

hlasování Pro: Proti:  Zdržel se:  
 

Zapsal: Ing. Petr Kuklík 
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Přehled úkolů z 3. jednání Rady ČJF 

bod kdo úkol termín splněno náhradní 
termín 

 


